
Referat fra møte i Universitetets forskningsutvalg 
Onsdag 31. august 2022,  
12:30 – 15:30 
Kollegierommet, Muséplass 1 
 

Til stede: Benedicte Carlsen, Gottfried Greve, Øyvind Frette, Siri Gloppen, Ragna Aarli, Karsten 
Specht, Jostein Gundersen, Marit Bakke, Nils Anfinset, Stefan Drechsler. Oscar dos Santos Kvalsvik, 
Maria Carme Torras Calvo 

Fra administrasjonen: Birgit Falch, Bjørn Einar Aas, Charlotte Eide  

Saksliste: Godkjent med endringer.  

Referat fra møte 23. juni: Godkjent.  

  
Saker  

FU 33/22 Brussel-kontoret 
Kontorsjef Charlotte Eide orienterte om virksomheten ved UiBs kontor. Oppgavene 
knytter seg i særlig grad til synliggjøring av UiB i Brussel og å gjøre UiB kjent med 
hva som skjer i EU, informasjon om utvikling innen EUs rammeprogram, trekke 
frem ideer som kan inspirere fagmiljøer og forskere ved UiB til økt samarbeid i 
Europa. Presentasjonen er tilgjengelig her.   
 
Utvalget presiserte at det er viktig for forskere og fagmiljøene selv tar kontotakt 
med Brussel, og benytter muligheten for kontakt og påvirkning i EU systemet og 
med partnere. Utvalget vil gjerne bidra til at mulighetene Brussel-kontoret 
representerer for forskere blir mer kjent, også som møteplass UiBs partnere. 

 
FU 34/22 Veikart for infrastruktur 

Saksforelegg var utsendt med sakslisten. Viserektor Gottfried Greve innledet til 
diskusjon. NFR har bedt om innspill til nytt norsk veikart for forskningsinfrastruktur, 
og har lagt opp til en større prosess enn ved foregående veikartoppdateringer. 
Prosessen er todelt med Innspill til eksperter til utvalg og workshops, frist 15.08.22 
og institusjonelt forankrede skriftlige innspill med frist 30.09.22. Hans 
presentasjonen er tilgjengelig her. 

FU 35/22 Forskningsinfrastruktur - arbeidsgruppen 
Saksforelegg var utsendt med sakslisten. Viserektor Gottfried Greve innledet til 
diskusjon. Hans presentasjon er tilgjengelig her. En intern arbeidsgruppe med 
vitenskapelige og administrative medlemmer er oppnevnt for å kartlegge hvilke 
forskningsinfrastrukturer som finnes ved fakultet og institutt, når hvordan er de blitt 
anskaffet, og til hvilken kostnad. Arbeidet omfatter også kartlegging av arbeidskraft/ 
kompetanse direkte knyttet til infrastrukturene og hvordan forskningsinfrastruktur 
budsjetteres og regnskapsfører. Presentasjonen er tilgjengelig her. 
 
Innspill som knytter seg til arkiver og samlinger kan sendes inn fra 
Universitetsbiblioteket.  

https://w3.uib.no/sites/w3.uib.no/files/attachments/presentasjon_brusselkontoret.pdf
https://w3.uib.no/sites/w3.uib.no/files/attachments/presentasjon_veikart_infra_0.pdf
https://w3.uib.no/sites/w3.uib.no/files/attachments/presentasjon_arbeidsgruppe_infra__0.pdf
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FU 36/22 ERC 
Seksjonsleder Birgit Falch innledet. Falch minnet om fakultetenes ambisjonstall og 
la frem foreløpige tall for søknader til ERC. Falchs presentasjon er tilgjengelig her. 

FU 37/22 Fakultetspresentasjon -  
Prodekan Ole Thomassen Hjortland innledet om aktuelle saker ved Det 
humanistiske fakultet. Fakultetet legger vekt på å styrke UiBs og de humanistiske 
fagenes gjennomslag i Forskningsrådet og EUs forskningsprogram og stimulere til 
solide forskergrupper i fagmiljøene og på tvers av fakultetene. 
Hjortlands presentasjon er tilgjengelig her.   

FU 38/22 Fakultetspresentasjon -  
Visedekan Jostein Gundersen innledet om aktuelle saker ved Fakultetet for kunst, 
musikk og design, og pekte bl.a. på arbeidet med utviklingen av Ph.d. i kunstnerisk 
utviklingsarbeid. Øvrige fokusområder ved fakultetet er forskningsstøtte, 
søknadskompetanse, forskningsledelse og prosjektutvikling. Gundersens 
presentasjon er tilgjengelig her.  

FU 39/22 NOKUT-tilsynet 
Seksjonsleder Birgit Falch ga en orientering om forarbeidet til det forestående 
NOKUT tilsynet. Dokumentasjon fra UiB er levert NOKUT i henhold til fristene. 
Falchs presentasjon er tilgjengelig her. 

FU 40/22 UiBs strategi 
Viserektor Benedicte Carlsen innledet. Hennes presentasjon er tilgjengelig her. UiB 
legger opp til å en overordnet og langsiktig strategi som vil legge vekt på verdier og 
identitet, styrke, ambisjoner og synlighet. Strategien skal reflektere UiB 
internasjonale profil. En workshop for innspill til strategien vil bli holdt i under 
utvalgets møte 5. oktober.  

FU 41/22 Forskningsrådet – status 
Avdelingsdirektør Benedicte Løseth orienterte om utfordringer og konsekvenser av 
tilknytning til Regjeringens tiltak i Forskningsrådet. En sak vil bli lagt frem for 
behandling av styret.   
Analysegruppen arbeider videre med å få oversikt over konsekvensene av at 
utlysninger utgår. Det vil være viktig å se flere finansieringskilder i sammenheng. UiB 
har et fortrinn ved å ha sterke miljøer og ved å ha hatt god uttelling på flere arenaer. 

 

. 

https://w3.uib.no/sites/w3.uib.no/files/attachments/presentasjon_erc.pdf
https://w3.uib.no/sites/w3.uib.no/files/attachments/presentasjon_hf_0.pdf
https://w3.uib.no/sites/w3.uib.no/files/attachments/presentasjon_kmd.pdf
https://w3.uib.no/sites/w3.uib.no/files/attachments/presentasjon_nokut.pdf
https://w3.uib.no/sites/w3.uib.no/files/attachments/presentasjon_strategi.pdf

